

杭州安旭生物科技有限公司 第二届监事会第九次会议决议公告

本公司监事会及全体监事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

杭州安旭生物科技有限公司(以下简称“公司”或“安旭生物”)第二届监事会第九次会议于2023年10月20日以现场方式召开，会议于2023年10月30日在公司会议室以现场方式召开，会议审议通过了《关于变更会计师事务所的公告》。

杭州安旭生物科技有限公司 关于变更会计师事务所的公告

本公司监事会及全体监事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

聘任的会计师事务所名称：中审众环会计师事务所(特殊普通合伙)(以下简称“中审众环”)。

原聘任的会计师事务所名称：信永中和会计师事务所(特殊普通合伙)(以下简称“信永中和”)。

变更会计师事务所的原因及前任会计师的声明情况：信永中和会计师事务所因业务调整，经综合评估后决定变更会计师事务所。

变更会计师事务所的审议程序：公司于2023年10月20日召开第二届监事会第九次会议，审议通过了变更会计师事务所的议案。

变更会计师事务所的生效日期：自2023年11月1日起生效。

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Summary of financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Detailed financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

杭州安旭生物科技有限公司 2023年第三季度报告

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Financial data for Q3 2023.

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

合并现金流量表

Table with 4 columns: Item, Amount, Unit, and Currency. Cash flow statement for Q3 2023.

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。